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Transportudvalget har i brev af 30. september 2014 stillet mig følgende 

spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Henning Hyllested (EL). 

Spørgsmål nr. 1134: 

Ministeren bedes gøre rede for, hvorfor det økonomisk og teknisk set ikke har 

været muligt for DSB, Metroselskabet og Movia, at finde en løsning for pend-

lernes Abonnementsservice, der kan opfylde de sikkerhedskrav, der stilles til IT 

systemerne. 

Svar: 

DSB oplyser, at det ikke er umuligt at finde en løsning på sikkerhedskravene, 

men investeringen til en opgradering af systemet er tidligere estimeret til 10 

mio. kr. Dertil kommer at Abonnementsservice afhænger af en række manuelle 

processer, som er dyre i drift. 

I lyset af de fleksible alternativer, der er på markedet i dag, er det svært at se 

det urimelige i DSB’s beslutning om at ophøre med denne service. 

Med venlig hilsen 

Magnus Heunicke 
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